

101B Station Road, Penrose Auckland PO Box 12996

0800 00 1919

Fax: 09 368 7666

www.telnetnz.co.nz

## 参与年付套餐客户需遵守以下提前解约条款,签约即默认为接受

( Special terms &conditions for Yearly Prepay Plan ):

客户在加入年付费套餐后有一个月的试用期,若从开通开始的一个月内离网,需支付第一个月的网费以及开通费\$69.5(包含服务人工及其他初始成本),剩余部分全数退还;

(The customer has 1 month trial period starting from the day of activation. If the customer decides to cancel the Yearly Prepay Plan within the trial period, Telnet NZ will refund the entire remaining prepaid amount after deducting the first month internet fee and connection fee of \$69.5)

• 预付年费以充值形式记入客户账户, 若试用期结束后提前终止服务剩余部分不予 退还;

(If the customer decided to cancel the Yearly Prepay after the trial period, the remaining amount is not refundable.)

套餐随增的设备若未执行完合约,则按设备原价收取费用。
(The retail price of any devices included in the Yearly Prepay Plan is also payable upon terminating the service before the contact expires.)

